
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kráľovom Brode zo dňa 1. júla 2024 

 

Prítomní: Mgr. Gergely Agócs starosta obce, 5 poslancov, (Mgr. Zsolt Kilacsko sa 

ospravedlnil), pracovníčky obecného úradu 
 

Starosta obce Mgr. Gergely Agócs privítal prítomných a predložil program rokovania na 

schválenie: 
 

1  Zahájenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3. Kontrola uznesenia z predošlého zasadnutia 

4. Zmena rozpočtu k 30.6.2024 

5. Rekonštrukcia miestnej komunikácie na ulici „Dunasor“ 

6. Modernizácia krytej tribúny futbalového štadióna – modernizácia sociálneho zázemia 

7.  Prijatie preklenovacieho úveru od Prima banka a. s. za účelom modernizácie krytej 

tribúny futbalového štadióna – modernizácie sociálneho zázemia 

8. Zriadenie vecného bremena v prospech ZsDIS, a. s. 

9. Rôzne 

10. Návrh uznesenia 

11. Záver 
 

Pri hlasovaní bolo prítomných 5 poslancov. 

Hlasovanie:  za – 5,  proti – 0, zdržal sa – 0, 
 

Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

Za predsedu  návrhovej komisie bola zvolená Eva Kubičeková, za členov Melinda Keszeli 

a Alexander Keller, za overovateľov zápisnice Andrea Takáčová a Mgr. Zoltán Szmatana. 
 

Pri hlasovaní bolo prítomných 5 poslancov. 

Hlasovanie:  za – 5,  proti – 0,  zdržal sa – 0, 
 

Kontrola uznesenia z predošlého zasadnutia bola prevedená starostom. Konštatoval, že 

voľby do orgánov samosprávy obcí sa budú konať na jar, namiesto dňa 5.10.2024, nakoľko 

nastali zmeny v príslušnej legislatíve.  

Poslanci brali správu na vedomie. 
 

Úprava rozpočtu k obdobiu 30.6.2024 

K úprave bolo potrebné pristúpiť z dôvodu zmien v príjmoch obce a neočakávaných výdavkov. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu obce Kráľov Brod k obdobiu 30.6.2024 bez 

pripomienok.  
 

Pri hlasovaní bolo prítomných 5 poslancov. 

Hlasovanie:  za – 5,  proti – 0,  zdržal sa – 0, 
 

Rekonštrukcia miestnej komunikácie na ulici „Dunasor“ 

Mgr. Gergely Agócs informoval prítomných o štyroch cenových ponukách, ktoré boli doručené 

obecnému úradu pre zámer rekonštrukcie miestnej komunikácie na ulici „Dunasor“. Dve 

najlepšie cenové ponuky sa pohybovali medzi sumami 19 570 a 20 752 Eur bez DPH od firiem 

ROVAMI s.r.o. a Swietelsky-Slovakia spol. s.r.o.. Informoval prítomných o možnosti ďalšieho 

zníženia ceny od firmy Swietelsky-Slovakia spol. s.r.o. 

Poslanci brali správu na vedomie. 

 



Modernizácia krytej tribúny futbalového štadióna – modernizácia sociálneho zázemia  

Starosta obce Kráľov Brod informoval prítomných o obsahu projektu modernizácie krytej 

tribúny futbalového štadióna. Jedná sa o rekonštrukciu toaliet, šatní, spŕch, podláh a stropov. 

Zateplenie stavby, ktoré je znázornené aj v príslušnej projektovej dokumentácii zatiaľ nebude 

riešené. 

Poslanci brali správu na vedomie. 
 

Prijatie preklenovacieho úveru od Prima banka a.s. za účelom modernizácie krytej 

tribúny futbalového štadióna – modernizácie sociálneho zázemia  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prijatie preklenovacieho úveru od Prima banka a.s. za účelom 

modernizácie krytej tribúny futbalového štadióna – modernizácie sociálneho zázemia v sume 

17 730,32 Eur. 
 

Pri hlasovaní bolo prítomných 5 poslancov. 

Hlasovanie:  za – 5,  proti – 0,  zdržal sa – 0, 
 

Zriadenie vecného bremena v prospech ZsDIS, a.s. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zriadenie vecného bremena v prospech ZsDIS, a.s. na 

pozemku reg. „E“ p. č. 903/1 k. ú. Kráľov Brod, v obci Kráľov Brod, za účelom vybudovania 

stavby „DS_G1_OPTIKA_Tešedíkovo-Kraľov Brod VN418“ s podmienkou odplaty vo výške 

100,- Eur a zhotovenie zmluvy o zriadení predmetného vecného bremena zo strany Investora 

stavby. Zriadenie vecného bremena je potrebné z dôvodu umiestnenia elektrických zariadení 

a rozvodov na predmetnom pozemku. 
 

Pri hlasovaní bolo prítomných 5 poslancov. 

Hlasovanie:  za – 5,  proti – 0,  zdržal sa – 0, 
 

Rôzne: 

- Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť TJ ŠM Kráľov Brod o navýšenie finančného 

príspevku pre rok 2024 v sume 500 Eur z dôvodu neočakávaného navýšenia finančných 

nákladov na chod futbalového klubu. 
 

Pri hlasovaní bolo prítomných 5 poslancov. 

Hlasovanie:  za – 5,  proti – 0,  zdržal sa – 0, 
 

- Mgr. Gergely Agócs informoval prítomných o udeľovaní cien starostu a cien obce v rámci 

Jablkového a kačacieho festivalu.  
 

- Mgr. Gergely Agócs sa poďakoval prítomným za poskytnutú pomoc v rámci festivalu 

Révfeszt 2024. 
 

Predsedom návrhovej komisie predložené Uznesenie č.3-OZ/2024 bolo jednohlasne schválené. 

 

 

 

            

                         
 

Overovatelia:        Mgr. Gergely Agócs 

Andrea Takáčová .............................            starosta obce 

Mgr. Zoltán Szmatana          ............................. 

Zapisovateľka: Ing. Andrea Szőcsová ........................ 


